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Beste leden van De Senioren Vereniging Zandvoort (DSVZ), 

  

Het jaarverslag van DSVZ over het verenigingsjaar 2023, lopende van 1 januari 2023 tot en met  

31 december 2023, is als volgt samengesteld: 

1 Inleiding; 

2 Bestuursaangelegenheden; 

3 Communicatie; 

4 Financiën; 

5 Activiteiten; 

6 Vrijwilligers; 

7 Slot; 

 

1-Inleiding: 

Voor u ligt het inhoudelijk jaarverslag van De Seniorenvereniging Zandvoort over 2023. Een jaar 

waarin het ledenaantal plotseling weer boven de magische grens van 700 uitkwam. Dat is voor het 

bestuur een aanmoediging om op de ingeslagen weg door te gaan. 
In 2023 zijn 23 leden overleden. Deze trieste gebeurtenissen zijn helaas onlosmakelijk verbonden 

met een seniorenvereniging. Het bestuur heeft zich ingespannen om, waar mogelijk, de nabestaanden 

op gepaste wijze te condoleren en haar deelneming te betuigen.  
 

2-Bestuursaangelegenheden: 
2.1-Samenstelling: 

Aan het begin van 2023 was het bestuur als volgt samengesteld: 

Voorzitter:     Gerard Kuijper 

Secretaris:     Ton van Waarde 
Penningmeester:    Jan Wassenaar 

Vice-voorzitter:    Ferko van Ancum 

Tweede penningmeester:   Marijke Petrovic 

Lid algemeen en Ledenadministratie: Els Kuijper 

Bestuurder belet en ontstentenis:  Fred Kroonsberg 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering op 26 april werd 2e penningmeester Marijke Petrovic zonder 

tegenkandidaten herkozen. Vice-voorzitter Ferko van Ancum was aftredend en stelde zich niet 

herkiesbaar. Deze functie is tot op heden vacant. Gelukkig blijft hij wel vrijwilliger van onze vereniging. 
Hans Luiten heeft een aantal bestuursvergaderingen bijgewoond, maar er ontstond geen klik tussen 

hem en het bestuur. Tijdens de bestuursvergadering van 23 maart 2023 werd in overleg met Hans 

besloten hem niet als nieuw bestuurslid aan de algemene vergadering voor te dragen. Vanaf de 

bestuursvergadering van 14 juni 2023 heeft Minoeska van der Sloot de bestuursvergaderingen 

bijgewoond. Indien de samenwerking van beide kanten goed verloopt, kan Minoeska tijdens de 

komende algemene ledenvergadering voorgedragen worden als nieuw te benoemen bestuurslid.       

Yvonne Janse bleef als bestuursassistente haar niet onbelangrijke steentjes bijdragen.  

 

2.2-Vergaderingen en bijeenkomsten: 

1-Op 5 januari 2023 werd onze nieuwjaarsreceptie gehouden. Het bestuur kon ongeveer 50 leden in 

de Krocht ontvangen.  

2-Het bestuur heeft dit jaar 10 keer vergaderd. Alle vergaderingen werden in het voormalige Rode 

Kruis gebouw gehouden.  

3-Er was maar één keer huurdersoverleg met de gemeente en de overige huurders van het pand 

Nicolaas Beetslaan 14 te Zandvoort. Tijdens die bijeenkomst werd besloten om een groepsapp aan 

te maken zodat de onderlinge communicatie snel kan plaatsvinden.   
4-De Algemene Ledenvergadering vond plaats op 25 april. Er waren 51 stemgerechtigde leden 

aanwezig. De notulen hiervan kunt u lezen in de nieuwsbrief van juni en juli 2023 en op onze 

website: www.deseniorenvereniging-zandvoort.nl/nieuwsbrief archief/nieuwsbrief Juni Juli 2023.  
5-Het bestuur is dit jaar aanwezig geweest bij overleg met onderstaande instanties en organisaties:  

  -Team Sportservice Zandvoort (Wouter van der Vegt) en Wendy Lakke en Rob Gansner (beiden  

   CenterParcs) i.z. het gebruik van het zwembad van CenterParcs door leden van DSVZ. E.e.a. 

resulteerde in de herstart van het zwemmen op maandagmorgen m.i.v. maandag 3 april 2023.   

  -De gemeente Zandvoort en overige subsidiepartners (Sociale Basis Zandvoort) i.z. thematafel 

“ontmoeten”. Omdat op deze bijeenkomsten overwegend professionele organisaties met elkaar 

overleg voeren, behartigt Pluspunt in voorkomende gevallen onze belangen tijdens deze 

http://www.deseniorenvereniging-zandvoort.nl/nieuwsbrief
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vergaderingen, waardoor wij niet altijd aanwezig hoeven zijn. 

  -De gemeente Zandvoort i.z. het tekenen van het huurcontract van de tweede opslagruimte in het 

voormalige Rode Kruis gebouw. In deze ruimte worden alle spullen ten behoeve van het printen en 

samenstellen van onze nieuwsbrief bewaard. 

  -De gemeente Zandvoort over de nieuwe subsidieperiode Sociale Basis Zandvoort.   

  -Op verzoek van de organisatoren van M(aatschappelijke) D(ienst) T(ijd), Cultuur & Kunst is er 

overleg geweest met jongeren van het Kennemer Lyceum Overveen over een project in Overveen. 

  -Team Sportservice Zandvoort i.z. de organisatie van een evenement in de Korverhal sporthal op 

zondag 14 april 2024. 

  -De 24-uurs actie bij het huis in de duinen, waarbij wij een cheque hebben overhandigd ten behoeve 

van de inrichting van het nieuwe paviljoen.  

  -De feestelijke opening van het nieuwe Huis in de Duinen op vrijdag 16 juni.  

  -De feestelijke bijeenkomst in de St. Agathakerk naar aanleiding van het 50-jarig bestaan van de 

Zonnebloem, afd. Zandvoort.  

6-Op 4 mei heeft het bestuur een krans gelegd bij het Verzetsmonument op de hoek Van 

Lennepweg/Linneausstraat, tijdens de herdenkingsbijeenkomst georganiseerd door het Nationaal 

Comité 4 en 5 mei. Ook werd die dag namens DSVZ een krans gelegd bij het Joods monument aan 

de Jac. van Heemskerckstraat. 

7-De bijeenkomsten i.z. de verbouwing van Theater De Krocht. 

 

2.3-Onderscheidingen: 

De Algemene Ledenvergadering op 25 april benoemde, op voorstel van het bestuur, Ria Monsieurs en 

Wim Brethouwer tot Lid van Verdienste. Ria is gedurende 19 jaar vrijwilliger geweest. Wim ongeveer 

15 jaar. Naast een oorkonde ontvingen beiden een welverdiend boeket bloemen. Ook op voorstel van 

het bestuur benoemde de vergadering scheidend vice-voorzitter Ferko van Ancum ook tot Lid van 

Verdienste. Ook hij kreeg een oorkonde en een boeket bloemen overhandigd. 

 

2.4-Overleg Sociale Basis Zandvoort: 

De gemeente Zandvoort organiseerde ook dit jaar weer bijeenkomsten met alle subsidieontvangers 

in Zandvoort. DSVZ is ingedeeld in thematafel “Ontmoeten”. Deze thematafel wordt gevormd door de 

volgende instanties: Zorgbalans, Kennemerhart, Bibliotheek Zuid Kennemerland, Teamsportservice en 

Pluspunt. Omdat wij maar een kleine speler in het geheel zijn en omdat wij als vrijwilligers niet ter 

zake kundig zijn in het specialistische werk van de subsidiepartners, is in overleg besloten dat wij niet 

op alle bijeenkomsten aanwezig zullen zijn en dat onze belangen tijdens dit overleg door Nathalie 

Lindeboom van Pluspunt behartigd zullen worden. Op de bijeenkomst waarin de nieuwe subsidie-

regeling op de agenda stond, zijn wij wel aanwezig geweest. 

 

2.5-Ledenadministratie: 

De ledenadministratie was ook dit jaar weer in de vertrouwde handen van Els Kuijper. Ons ledenaantal 

schommelt al een paar jaar rond de 700. Op 1 januari 2023 bedroeg het ledenaantal 679. Op 31 

december 2023 bedroeg het ledenaantal 721. Nieuwe leden werden door publicatie van hun namen 

in de nieuwsbrief aan de leden voorgesteld. Ter gelegenheid van Allerzielen werden in de nieuwsbrief 

van oktober alle leden die ons dit jaar zijn ontvallen herdacht. 
Hoewel er geen onderzoek is uitgevoerd, lijkt het erop dat de herstart van het zwemmen bij 

CenterParcs tot een flinke toename van het ledental heeft geleid. 
Het bijhouden van alle denkbare mutaties (opzegging lidmaatschap, verhuizing, overlijden,  

nieuwe leden, aanvullen gegevens enz.) neemt de nodige tijd in beslag.  

 

2.6-Diversen:  

1-DSVZ is betrokken geweest bij de ontwikkeling van de ZandvoortPas. Deze pas is gratis verkrijgbaar 

voor inwoners van Zandvoort met een laag inkomen. Met deze pas kan men gemakkelijk 

gemeentelijke regelingen aanvragen zoals een gratis ID kaart, een gratis bibliotheekpas en sport- 

en cultuurvoorzieningen. Houders van de ZandvoortPas komen in aanmerking voor een korting op 

de contributie. Dit geldt ook voor deelname aan activiteiten van DSVZ. Zo zijn enkele pashouders 

uitgenodigd om anoniem en kosteloos deel te nemen aan enkele jubileum activiteiten. Kortom, het 

loont als men meldt dat men een ZandvoortPas heeft. Aanmelden kan bij Els Kuijper. Zij staat er 

borg voor dat deze informatie vertrouwelijk wordt behandeld en niet met anderen wordt gedeeld. 

2-Wij hebben niet deelgenomen aan de door de subsidiepartners van de Sociale basis Zandvoort in 

oktober georganiseerde informatiemarkt tijdens de weekmarkt. Het was de bedoeling om in gesprek 

te gaan met Zandvoorters op de weekmarkt. Geen kraam met folders, maar de aandacht trekken 
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op een ludieke wijze. In gesprek gaan met marktbezoekers, horen wat bij hen leeft en voor hen 

belangrijk is, en kijken of we hierop aan kunnen sluiten met wat wij als sociale basis te bieden 

hebben. Het was de bedoeling dat DSVZ op woensdag 18 oktober op de weekmarkt aanwezig zou 

zijn. Maar op woensdag hebben de meeste van onze bestuursleden andere verplichtingen. Dat is de 

reden dat wij niet aanwezig konden zijn.  

3-Oproepen voor nieuwe vrijwilligers die de stadswandelingen en de leesclub nieuw leven in willen 

blazen, hebben niet tot resultaat geleid. Jammer, want het waren toch geliefde activiteiten.  

4-Dat geldt ook voor Cinema Nostalgie. Helaas kunnen we maar moeizaam contact met de directie 

van het Circus Zandvoort krijgen. We blijven het proberen.   

 

3-Communicatie: 

1-Er zijn dit jaar 10 nieuwsbrieven verschenen.  
2-Els Kuijper voerde de eindredactie, verzamelde de ingezonden kopij en maakte er een geheel van.  

3-Behalve de vaste rubrieken zoals het voorwoord van de voorzitter en de artikelen van Pluspunt, het 

Juttershart en de bibliotheek, werd informatie gegeven over al onze activiteiten. Ook werd 

voorlichting gegeven over gemeentelijke subsidies, de energietoeslag en dergelijke meer.  

4-In afwachting van de herstart van Cinema Nostalgie werd het programma van de films die door 

Pathé Haarlem in het kader van de 50Plus werden vertoond in de nieuwsbrief gepubliceerd. 

5-Team Sportservice Zandvoort startte in september met het maandelijks in onze nieuwsbrief 

publiceren van een toegankelijke beweegoefening. Het doel is om onze leden te helpen vitaal oud 

te worden door een soepeler lichaam te krijgen en de spieren wat sterker te maken. Dat resulteert 

in meer stabiliteit en vermindert het valrisico. Tevens is fitheid goed voor de geest!  

6-Het afdrukken, het samenvoegen, nieten en op 19 wijken sorteren van een kleine 700 nieuwsbrieven 

werd door een viertal dames uitgevoerd. Daar waren zij, per nieuwsbrief, een volledige middag mee 

bezig. De nieuwsbrieven werden per wijk afgeleverd bij de wijkbezorgers. Zij zorgden er uiteindelijk 

voor dat de nieuwsbrieven bij u in de brievenbus kwamen. In totaal werden, per uitgave, ruim 

zeshonderd nieuwsbrieven rondgebracht. Zeker 30 vrijwilligers waren actief bij het samenstellen, 

drukken, rapen, nieten, sorteren en afleveren van de nieuwsbrieven. In december werden een 

kerstkaart met balpen bijgevoegd. Jan Wassenaar printte de nieuwsbrieven en coördineerde de 

aanmaak. Els Kuijper sorteerde de nieuwsbrieven per wijk en leverde samen met Gerard de 

nieuwsbriefpakketten bij de bezorgers thuis af. De bezorgers deden de nieuwsbrieven bij de leden 

in de brievenbus. In totaal 10 keer per jaar. In juli en in december verscheen er geen nieuwsbrief. 
7-Onze website werd ook dit jaar beheerd door Jan Kreijger. Op onze website kunt allerlei gegevens 

over onze vereniging terugvinden. Ook zijn hierop alle nieuwsbrieven en fotoalbums terug te vinden: 

www.seniorenvereniging-zandvoort.nl. Daar kunt u alle wetenswaardigheden van onze vereniging 

terugvinden. 
8-Ferko van Ancum verzorgde diverse fotoreportages o.a. van de cultuurreis naar Zuid Engeland in 

september. Zie ook onze website!  

 

4-Financiën: 

1-Penningmeester Jan Wassenaar en tweede penningmeester Marijke Petrovic waren dit jaar 

verantwoordelijk voor het financiële reilen en zeilen van onze vereniging. Gedurende dit jaar is 

besloten dat Marijke en Jan van functie zouden wisselen. Marijke werd eerste penningmeester en 

Jan tweede penningmeester. De meest relevante zaken heeft Jan aan Marijke overgedragen en heeft 

de functiewisseling inmiddels plaatsgevonden. 

2-Els Kuijper was verantwoordelijk voor het verwerken van alle mutaties in ons ledenbestand.  

Ook de eigen bijdragen van de leden bij enkele evenementen werden door haar gecontroleerd. En 

uiteraard de betalingen van de contributies werden door haar scherp in de gaten gehouden. U kunt 

Els helpen door de contributie via een automatische incasso te laten plaatsvinden. U hoeft er na het 

invullen van de machtiging niets meer aan te doen en Els hoeft geen herinneringen meer te sturen. 

3-Tijdens de algemene ledenvergadering van 25 april werden de financiële stukken over 2022 door 

de ledenvergadering goedgekeurd. De kascommissie, bestaande uit Mevr. Mady van den Bergh-

Eldering en mevr. Ria Vree, heeft deze stukken op 8 april 2023 in aanwezigheid van penningmeester 

en tweede penningmeester gecontroleerd en akkoord bevonden. In hun schriftelijke verklaring 

adviseerden zij de ledenvergadering het bestuur décharge te verlenen over het gevoerde financiële 

beleid in 2022. Dit voorstel werd unaniem door de algemene vergadering aangenomen.  

4-Van de gemeente Zandvoort ontvingen we over 2023 weer subsidie. Begin december kregen wij 

van de gemeente het bericht dat wij de activiteiten en prestaties, waarvoor de subsidie over 2022 

is verleend, volledig hebben gerealiseerd en er geen verrekening hoefde plaats te vinden. 

 

http://www.seniorenvereniging-zandvoort.nl/
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5-Ook kregen we van de gemeente in december een schrijven dat wij gedurende de nieuwe 

subsidieperiode 2024-2027 jaarlijks weer op een fijn subsidiebedrag mogen rekenen. 

6-Van een anoniem lid mochten wij dit jaar een donatie ontvangen, bedoeld om de bestuursleden een 

gezellig etentje te bezorgen. Daar heeft het bestuur dankbaar gebruik van gemaakt.  

 

5-Activiteiten (in willekeurige volgorde): 

 

5.1-De Bingo: 

1-Op 28 februari vond de eerste bingo in theater De Krocht plaats. De bingo verliep in een 

geanimeerde sfeer en er waren zo’n 77 leden aanwezig. Iedereen mocht een prijs(je) mee naar 

huis nemen.  
2-Op 5 mei vond de bevrijdingsbingo plaats. De Stichting Viering Nationale Feestdagen verzocht DSVZ 

de organisatie van de loterij op die middag op zich te nemen. De belangstelling voor deze bingo 

was zoals vanouds groot te noemen. Zo’n 85 personen hebben deelgenomen aan deze bingo.   
3-Op dinsdag 14 november werd de tweede bingo middag in De Krocht georganiseerd. Er waren twee 

bingo rondes met aansluitend een loterij. De belangstelling was met ruim 100 deelnemers groot te 

noemen. 
 

5.2-Lief en Leed: 

Om aan te geven dat men erbij hoort, krijgen alle leden van DSVZ op hun verjaardag een 

felicitatiekaart. Dat zijn er bij elkaar gemiddeld 700 per jaar en die worden allemaal met de hand 

geschreven, in de envelop gestopt en bezorgd. Als er leden zijn die een jubileum te vieren hebben, 

en wij daarvan op de hoogte zijn, worden zij in het zonnetje gezet. Ook waren er verschillende 

echtparen die een boeket bloemen kregen omdat ze  30, 40, 50 of 60 jaar getrouwd waren. Leden die 

in de lappenmand verzeild raakten ontvingen een beterschapskaart. Bij het overlijden van een lid 

werd een condoleance kaart naar de nabestaanden gestuurd. Dit alles werd uitgevoerd en 

aangestuurd door Marina Wassenaar. De coördinatie werd door Els Kuijper uitgevoerd.    

 

5.3-Modeshow: 

Helaas zijn wij er niet in geslaagd om een waardig alternatief te vinden voor de modeshows die wij 

in het verleden mochten organiseren. Er is op dit moment geen zicht op een herstart. Helaas.  

 

5.4-Cinema Nostalgie: 

Cinema Nostalgie is een gezamenlijk initiatief van Stichting Kunstcircus Zandvoort en De 

Seniorenvereniging Zandvoort. Helaas bleef de bioscoop het hele jaar gesloten, dus ook voor ons 

initiatief. Pogingen om met de directie in gesprek te komen liepen op niets uit. In de wandelgangen 

hebben wij vernomen dat het grote probleem personeelstekort is.  

Als alternatief voor onze filmliefhebbers is besloten om het 50Plus programma dat Pathé Haarlem op 

dinsdagmiddag aanbiedt in onze nieuwsbrieven te publiceren.  

 

5.5-Museum bezoeken: 

1-Op donderdag 23 februari stond een museumbezoek aan het Kunstmuseum in Den Haag op het 

programma. Men heeft daar de tentoonstelling “Escher: De andere wereld” bekeken. De beroemde 

prenten van Escher werden gecombineerd met spectaculaire installaties van het Belgische 

kunstenaarsduo Gijs van Vaerenbergh. 

2-In maart was er geen georganiseerd museumbezoek. Wel werd in de nieuwsbrief aandacht besteed 

aan de Vermeer tentoonstelling in het Rijksmuseum. 

3-Op donderdag 20 april werd een bezoek gebracht aan de Hermitage in Amsterdam. Daar was een 

unieke mogelijkheid om kunst uit een privécollectie te zien. “Rembrandt en tijdgenoten” toonde 35 

schilderijen uit de “The Leiden Collection” een privécollectie uit New York. 

4-Op woensdag 17 mei werd een bezoek gebracht aan Madurodam. Het werd een bezoek vol 

jeugdsentiment. 

5-Op 22 juni stond een bezoek aan Stedelijk Museum Alkmaar op het programma. Een tentoonstelling 

van de schilders van Gogh, Cézanne, Le Fauconnier en de Bergense school. Een overzicht van 

kunstwerken in nieuwe schilderstijlen, waarvan Nederlanders voor het eerst in het begin van de 20e 

eeuw kennis konden nemen.   
6-Op donderdag 14 september was het museum Huis Doorn aan de beurt. Daar kan men alles te 

weten komen van de geschiedenis van de verwoestende en ingrijpende Eerste Wereldoorlog en het 

persoonlijke verhaal van ex-keizer Wilhelm II. 
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7-Op 26 oktober werd koers gezet naar Den Bosch, het Noordbrabants Museum. Een tentoonstelling 

met werken van Brueghel. Het museum was er in geslaagd tachtig schilderijen en schetsen voor 

het eerst samen te brengen onder één dak. Een familiereünie in Den Bosch!! 

8-Op donderdag 23 november wilde men het Van Gogh museum bezoeken. In een baanbrekende 

tentoonstelling zou uitgelegd worden waarom het gebied langs de Seine rondom Asnières een 

cruciale plek was voor de ontwikkeling van kunstenaars als van Gogh, Seurat, Signac, Bernard en 

Angrand. Helaas bleek dat als men twee weken van tevoren reserveert het museum al volgeboekt 

was. Uiteindelijk is de tentoonstelling twee maanden later bezocht.   

9-In de nieuwsbrief van februari werd de aandacht gevestigd op de tentoonstelling in het Zandvoort 

Museum van Eric J. Coolen, die zijn klare lijnen losliet op Zandvoort, met markante gebouwen en 

dorpsgezichten. 

10-Zoals u ziet zijn er in 2023 zes musea bezocht waaraan in totaal 91 leden hebben deelgenomen. 

Alle museumbezoeken werden in de nieuwsbrieven aangekondigd en men reisde per openbaar 

vervoer naar de diverse locaties. Dankzij het minutieus overzicht van vertrektijden, perronnummers, 

bus- en tramhaltes die men moest halen, kwam men op tijd ter plaatse. Soms was entree alleen 

mogelijk binnen een bepaald tijdslot. Een extra horde die men toch maar moest overwinnen. In de 

meeste gevallen werd na afloop gezamenlijk van een lunch in een naburige lokaliteit genoten. Dat 

alles werd vooraf perfect uitgezocht door Jan Wassenaar. 
 

5.6-Week van de ontmoeting: 

In de week van 27 september tot en met 4 oktober vierde Zandvoort de week van ontmoeting. In het 

kader van deze week waren er veel initiatieven door allerlei Zandvoortse organisaties. Wij bleven niet 

achter en organiseerden op 3 oktober een Senioren High Tea in theater De Krocht. Bijna 84 leden 

genoten tijdens de high tea van al het lekkers dat door Theo en zijn team werd voorgeschoteld. Warme 

saucijzenbroodjes, sandwiches met kipfilet, filet americain, kruidenkaas en zalm, scones met diverse 

soorten jam en honing en ter afsluiting een glaasje advocaat en koffiekaatje. 
   

5.7-Dagtochten: 

De dagtochten konden dit jaar ook weer doorgang vinden. De organisatie was in de vertrouwde 

handen van Frény Kirindongo-van Eck, die het dit jaar voor het eerst alleen moest doen.  

1-De eerste dagtocht werd op 30 maart gehouden. Met 37 deelnemers én chauffeur Ton Oskam 

vertrok men naar Lelystad, waar men eerst van koffie met gebak kon genieten. De volgende stop 

was Ossenzijl in het Nationaal Park de Weerribben-Wieden, waar een geweldig buffet klaar stond 

en waar gretig gebruik van gemaakt werd. Vervolgens kon men lopend, of met de bus naar Thieme 

Vaartjes, waar men rollators overdekt kon achterlaten en men zonder problemen in de overdekte 

boot kon stappen. Door de harde wind kon de boot niet door de smalle watertjes varen. Het mocht 

de gezelligheid aan boord niet deren en na de koffie of thee kon men genieten van een heuse 

kruidenbitter uit de streek of van een frisje. Tot slot kon men het informatiecentrum van 

Staatsbosbeheer bezoeken.   

2-Op 29 juni vertrok een bijna volle bus richting Texel. Voordat de veerboot bereikt werd eerst in 

Hoogwoud koffie of theegedronken, met een heerlijke sortering gebak. Vanwege de havendagen 

die dat weekend in Den Helder georganiseerd werden, reed de chauffeur een andere route. De 

busreizigers konden een graantje meepikken van de festiviteiten en de Tall Ships die van Oudeschild 

naar Den Helder voeren. Op Texel stond gids Marga klaar om ons de hele dag op een zeer prettige 

wijze alle wetenswaardigheden die we tegenkwamen te vertellen. Na een lunchstop bij Van der Valk 

en een stop in De Koog zagen we de haven van Oudeschild en de plaatsjes Oosterend, Den Burg, 

De Waal, Cocksdorp. Overal wist Marga wel iets bijzonders te vertellen. Om 17.00 uur werd de 

veerboot naar Den Helder gehaald en werd de thuisreis aangevangen. Het was een geweldig leuke 

en leerzame dag.    
3-Op 31 augustus stond een bezoek aan zandsculpturen in Garderen op het programma. Maar eerst 

ging de bus met 49 deelnemers en chauffeur Ton Oskam naar Boshut de Stoeterij in Soesterberg. 

Bij de open haard werd genoten van koffie met boerenmeisjes gebak (Zelfgemaakte appelcrumble 

in een vuurvast schaaltje). Na een prachtige tocht via Leusden en Barneveld werd Hoenderloo 

bereikt. Bij de Ruggestee werd genoten van een 12-uurtje, bestaande uit soep met ballen, oerbrood 

met ham/kaas, waarop een gebakken ei geplaveid lag, een kroket en een krentenbol met onbeperkt 

koffie of thee. Pas om 15.00 uur kwamen we bij de zandsculpturen in Garderen aan, waar we 

desondanks ruimschoots de tijd kregen om alles te bekijken. Sommigen hebben nog deelgenomen 

aan de les in het schoolklasje van juffrouw Knotsebol. Dat leverde nog een pluim op. Het weer uit 

de schoolbankjes stappen leverde nogal problemen op, wat tot hilariteit alom leidde.  
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4-Op 30 november gingen de deelnemers een leuke dagtocht met uitersten maken, van tropen tot 

kerst. Eerst naar Vlindorado in Waarland, waar koffie/thee met gebak werd geserveerd. Vervolgens 

werd de vlindertuin en vogeltuin bezocht. Door de warme temperatuur en de prachtige flora en 

fauna leek het alsof je in te tropen was. De tweede stop was in Wognum, waar een goed verzorgde 

3-gangen maaltijd klaar stond. Soep, schnitzel of witvis en een ijsje toe. Onnodig te vermelden dat 

hiervan genoten werd. De derde stop was in Hoogwoud, waar bij tuincentrum De Boet genoten kon 

worden van een winterwonderland in kerstsfeer. Na afloop kregen de deelnemers in de bus nog een 

kerstattentie.    
 

5.8-Meerdaagse reizen: 

1-Van woensdag 10 mei t/m zondag 14 mei 2023 stond voor de tweede keer de vijfdaagse reis naar 

Willebadessen in Duitsland op het programma. Op maandagmorgen vertrokken 41 gezellige 

senioren onder leiding van chauffeuse Trudy, met assistentie van haar man Peter, via de diverse 

opstapplaatsen richting Duitsland. De eerste stop was bij restaurant Juffrouw Tok in Didam, waar 

een lunch werd genuttigd. Na aankomst in hotel Der Jägerhof werd na het inchecken van een 

voortreffelijk buffet genoten. Op de tweede dag regende het, maar een bezoek aan de plaatselijke 

supermarkt bleek toch een uitje. ’s-Middags werd via een verkenningstocht door het 

Teutoburgerwoud een bezoek gebracht aan Paderborn, waar de prachtige Dom en het beroemde 

raadhuis bezichtigd werden. Helaas bleef Pluvius actief, maar een bezoekje aan een van de vele 

Konditoreien vergoedde veel. In de avond werd er na het voortreffelijke diner geklaverjast, 

gebridged, gejokerd en gerummikubd. De derde dag begon met goed weer. Trudy bracht de bus 

naar het klooster van Corvey, een oud slot uit de tijd van Karel de Grote en Ludwig de Vrome. Via 

een fraaie bloementuin werd ingescheept voor een mooie boottocht over de rivier de Weser. In de 

avond was het feest met een loterij en livemuziek. Hoewel de zaterdagmorgen een vrije bestemming 

had, kozen de meesten ervoor om deel te nemen aan het midgetgolftoernooi, waar fanatiek om de 

speciaal gemaakte medailles werd gestreden. De middagexcursie naar het Westfalen Culinarium 

viel in het water, maar dankzij Trudy, die ter plekke een alternatief bedacht, kon men bij een 

restaurant aan het water heerlijk op het terras van allerlei lekkernijen genieten. Op zondag 14 mei 

werd de terugreis alweer aanvaard. Via Bad Rothenfelde werd naar Brasserie Kriebelz in Terwolde 

gereden. Daar werd een heerlijk afscheidsdiner genuttigd. Na afloop daarvan bracht Trudy de leden 

veilig thuis in Zandvoort. Het was een zeer geslaagde reis, die hopelijk een vervolg krijgt.  

2-Van 22 tot en met 27 september werd de cultuurreis gehouden. Deze keer naar Zuid – Engeland. 

Men moest ook dit keer vroeg uit de veren, want het gezelschap, bestaande uit 34 leden, vertrok 

al om 07.00 uur vanaf het station in Zandvoort. Chauffeur Remco slaagde erin om de langste files 

te ontwijken. Vanwege het rijtijdenbesluit moest hij wel op een alternatieve plek een half uurtje 

stoppen. Desondanks kwam hij op tijd in Duinkerken aan. Daar werd de ferry naar Dover genomen, 

al moest er eerst een probleem met de douane opgelost worden. Dat nam wat tijd in beslag. 

Gelukkig kon er een goede oplossing gevonden worden. De overtocht duurde slechts twee uur en 

op de boot kon men van een gratis lunch genieten. De bekende krijtrotsen waren al snel te zien. 

Na de ontscheping werd koers gezet naar het hotel in Swindon. Nadat iedereen zijn kamer had 

betrokken, werd de bar voor de eerste keer bezocht en stond er vervolgens een buffet klaar. Na 

nog wat nagepraat te hebben ging iedereen toch redelijk vroeg naar bed. Op dag 2 stonden 

Winchester en Windsor Castle op het programma. In Winchester werd door het centrum gelopen en 

kon de kathedraal bezocht worden. Helaas bleek er te weinig tijd te zijn om in Windsor én het 

kasteel én de kapel te bezoeken. De een heeft alleen het kasteel bezocht en de ander alleen de 

kapel. Desondanks een inspannende dag en vroeg naar bed. De derde dag begon met een bus trip 

door de Cotswolds, een prachtig heuvelachtig natuurgebied. In Bourton on the Water werd een 

miniatuurstadje bezocht, waarna de echte gebouwen in het dorpje bezichtigd werden. Nadat in 

Chipping Campden de prachtige huizen van zacht, kalksteen bewonderd waren, reed Remco als 

extraatje naar Rollright Stones, een verzameling stenen in een cirkel, die buitengewone 

eigenschappen zouden bezitten. Er was tijdens ons bezoek een ceremonie aan de gang met mensen 

in lange gewaden en andere spirituele kleding. Dag vier was ook een drukke dag. Bath, Salisbury 

en Stonehenge. In Bath liepen we over de beroemde Pulteney Bridge naar het oude centrum, waar 

voor het bekende badhuis muziek gemaakt werd. In Salisbury werd na een wandelingetje door het 

centrum de kathedraal bezocht. Het hoogtepunt van de dag bleek Stonehenge. Men kon kiezen hoe 

vanaf het bezoekerscentrum bij de préhistorische stenen te komen: Of lopend tussen de koeien, of 

met de pendelbus. Het is een indrukwekkend gezicht, die stenen die bij de zonnewende een 

mythische kracht uitstralen. De vijfde dag werd Oxford bezocht. Ieder kon op zijn eigen manier het 

centrum van deze bekende stad bekijken. Het bezoek werd afgesloten met een traditioneel Engels 

Afternoon Tea in een echte Engelse Brasserie en Bar, genaamd Browns. De etagères waren ruim 
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voorzien van allerlei heerlijke hapjes. Voortreffelijk! De terugreis op de zesde dag verliep 

voorspoedig en werd onderbroken door een afscheidsdiner in Terheijden. Om 23.00 uur werden de 

deelnemers weer bij het station in Zandvoort afgezet. Hopelijk krijgt ook deze reis weer een vervolg. 

 
5.9-Uit eten: 

Omdat de lunches vorig jaar een doorslaand succes waren is besloten om vanaf dit jaar de lunches in 

november, december, januari en februari te houden. Zo hoeven de deelnemers ‘s-avonds niet meer in 

het donker over straat en kan gebruik gemaakt worden van de belbus.  

1-Op 18 en 19 januari startte John Lemmens, met hulp van Ria Hilverdink, het uiteten met een drie-

gangen lunch bij Hong Kong, hoek Zeestraat/Haltestraat. Er kon gekozen worden uit de diverse 

Chinese gerechten die ruim werden opgediend. Op woensdag aten 30 leden mee, op donderdag 40. 

Er waren alleen maar positieve reacties te horen.           

2-Op 15 en 16 februari was Rabbel in de Blauwe Tram aan de beurt om de DSVZ leden te ontvangen. 

Ook een drie-gangen lunch. Na een openingswoordje van Marcel Busscher werd de soep opgediend. 

Op donderdag kwam er hoog onverwacht bezoek. Burgemeester Moolenburgh en zijn secretaresse 

Susanne Woelinga kwamen gezellig een vorkje mee prikken. In zijn korte toespraak meldde de 

burgemeester dat hij trots is op onze vereniging. De Cubaanse zanger Jorge Martines Gálan bracht 

op uitnodiging van Marcel een aantal liederen ten gehore. Het was een verrassende middag. De 

animo voor de lunch bij Rabbel was zodanig groot dat in overleg met Marcel besloten werd een 

extra lunchdag te organiseren op vrijdag. 

3-Op 22 en 23 maart opende Fontanella haar deuren voor DSVZ voor een drie-gangen diner. De 

belangstelling voor dit restaurant was teleurstellend, blijkbaar omdat het de vorige keer niet zo 

geweldig was. John deed een oproep om bij eventuele tekortkomingen direct een seintje te geven. 

En inderdaad bleek na een opmerking dat het probleem supersnel werd opgelost. De sfeer zat er 

goed in en het viel John op dat na afloop de meesten nog even de tijd namen om een kopje koffie 

te drinken en er een echt avondje uit van maakten. Volgend jaar gaan we weer naar Fontanella.    
4-Op 19 en 20 april gingen de uiteters naar het strand, Beachclub Tien. Beide avonden bleken goed 

bezocht en de gerechten waren werkelijk heerlijk klaargemaakt. De sfeer was weer erg gezellig en 

er waren nieuwe leden bij die zich meteen geen “nieuwe leden” meer voelden. Als dank voor al zijn 

goede werk kreeg John nog een duik van een vreemd hondje op zijn broekspijp en been te 

verwerken. De broek vroeg om vernieuwing. Het been viel gelukkig mee. 
5-Op 19 en 20 mei werd het seizoen afgesloten bij Theo Smit in theater de Krocht. Dit keer niet het 

beroemde buffet, maar de even beroemde maaltijd zoals bij de Jazz concerten gebruikelijk is. Onder 

de klanken van het gezellige Golfslag Trio betrad iedereen de zaal en kon men plaatsnemen aan de 

gezellig gedekte tafels. De gekleurde briefjes waarop de keuze van het menu stond aangegeven 

werkten voor iedereen prima. Als verrassing hadden John en Ria op de achterkant wat lieve woorden 

geschreven. Na afloop werd er zelfs nog even gedanst. Onder dankzegging aan John en Ria werd 

zo het seizoen afgesloten.   

6-Voor de opening van het nieuwe seizoen op 20 en 21 september had John gekozen voor Beachclub 

Tien. Helaas moest John wegens ziekte verstek laten gaan. Maar zijn steun en toeverlaat Rietje (zo 

noemt John haar) heeft de twee avonden in goede banen geleid. Verdeeld over twee avonden 

hebben bijna 100 leden van dit diner genoten. De helaas nodige prijsverhoging bleek gelukkig niet 

van invloed te zijn op het aantal deelnemers. 

7-Op 18 en 19 oktober ging op de Griekse toer in Greek Cuisine Filoxenia, waar Kostas Bampatsias 

de gastheer was. Het werd een heerlijk driegangen menu en de mensen van de bediening waren 

allemaal even vriendelijk. Ook nu waren de twee avonden vrijwel uitverkocht met op iedere avond 

zo’n 50 deelnemers. Vermeldenswaard is dat Filoxenia Greek Cuisine in november werd uitgeroepen 

tot de Zandvoortse ondernemer van het jaar 2023. 

8-Op 15 en 16 november waren 108 leden te gast bij Hong Kong, het enige Chinese restaurant dat 

Zandvoort nog rijk is. De Familie Hu zorgde ervoor dat iedereen zich snel comfortabel voelde. De 

bediening en de eigenaresse kregen volop complimenten. John heeft al afgesproken om volgend 

jaar weer bij Hong Kong aan te kloppen, ook al is Decaan Hu na 27 jaar gestopt met zijn werk.  

9-op 13 en 14 december togen de leden weer naar Rabbel in de Blauwe Tram. De belangstelling was 

dit keer minder groot dan de vorige keer, toen een derde middag nodig bleek. Marcel dankte de 

vereniging vooraf dat hij weer een lunch voor de vereniging mocht verzorgen. Zo’n 90 deelnemers 

genoten van zijn lunch en konden zich al langzaam in kerstsferen wanen.  

 

5.10-Klaverjassen: 

Tot aan de zomerstop werd er in het gebouw van de Jeu de Boulesvereniging aan de Thomsonstraat 

geklaverjast. Uit kostenbesparing werd er afscheid genomen van de Jeu de Boulesvereniging. Het 
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bestuur van de Jeu de Boulesvereniging werd hartelijk dank gezegd voor de gastvrijheid die wij daar 

hebben ondervonden. In overleg met het bestuur werden de voorbereidingen getroffen om het 

nieuwe seizoen in september te starten in het voormalige Rode Kruis gebouw aan de Nicolaas 

Beetslaan. De consumpties moeten nu zelf aangekocht worden en gelukkig kan men weer rekenen 

op enkele “koffiedames” die de consumpties rondbrengen. De familie Molenaar stopte hun 

vrijwilligerswerk voor de klaverjassers. Els Kuijper heeft in de eerste maand deze taak 

overgenomen. Er werd aan 4 tafels geprobeerd de tegenpartij af te troeven en zoveel mogelijk roem 

te vergaren. Henny Paap, Annie ter Wolbeek en Greet van Duijn zijn de organisatoren van deze 

wekelijkse bezigheid, die iedere maandagmiddag plaatsvindt. Men begint om 12.45 uur en rond 

16.00 uur is het afgelopen. Zo wordt rekening gehouden met de mensen die afhankelijk van de 

belbus zijn. Op dit moment zijn er een kleine 20 deelnemers.  
 

5.11-Stevig wandelen: 
Het stevig wandelen staat onder leiding van Jan Kreijger en is op woensdag- en zondagmorgen. Om 

10.00 uur vertrekt men bij de hoofdingang van de Amsterdamse Waterleiding Duinen voor een stevige 

wandeling van ongeveer een uur door de duinen. Gemiddeld deden er zo’n 7 personen aan mee.  
 

5.12-Rustiger wandelen: 

Het wandelen met een wat rustiger tempo is op woensdagmorgen. Zij vertrekken om 10.15 uur bij 

dezelfde hoofdingang van de Amsterdamse Waterleiding Duinen. De coördinatie van het rustige 

wandelen was bij Jan Wassenaar in goede handen. Gemiddeld liepen er 5 personen mee. Door de 

vele regen is een aantal woensdag niet gelopen.   
 

5.13-Nordic Walking: 

Bij het Nordic Walking gaat het grotendeels om de oefeningen om alle spieren te trainen. Veel 

kilometers worden er niet gelopen. De oefeningen stonden gewoontegetrouw onder leiding van Marike 

Kramer. Met gemiddeld 10 personen werd er op ongeveer 35 dinsdagen met Marike geoefend in de 

Amsterdamse Waterleiding duinen. Op dinsdagen waarop Marike niet aanwezig was is de groep toch 

stug door blijven lopen. 

 

5.14-Fietsen: 

Op elke 2e en 4e zaterdag van de maand. Soms vertrokken er 12 fietsers van het startpunt. Andere 

keren was de belangstelling minder en fietsten er maar 6 personen mee. Cilia van Weerdt slaagde er 

iedere keer weer in om naar een locatie te fietsen waar alle fietsers een plaatsje op het terras of 

binnen konden vinden. Enkele locaties die de fietsers bezochten waren: het Fletcher hotel in 

Spaarnwoude, Café-restaurant De Ruigenhoek in Ruigenhoek, Bief en Burgers in Vijfhuizen, Alle 

fietsers reden op een elektrische fiets. De gefietste afstand varieerde tussen de 30 en de 40 km. Elke 

keer werd er klokslag 13.00 uur vertrokken vanaf het verzamelpunt bij de ingang van CenterParcs 

aan de Vondellaan. Na afloop, meestal rond 16.00 uur, werd er door een aantal nog wat nagepraat op 

een terras in het dorp, vaak onder het genot van een wijntje en een bitterbal. In totaal is er dit jaar 

op 22 zaterdagen gefietst. Bij een gemiddelde deelname van 8 leden met een gemiddelde afstand van 

30 km werd er dit jaar door onze fietsers ruim 5000 km gefietst!! In de zomermaanden kon er ook op 

de woensdagmiddagen gezamenlijk gefietst worden. Hier bleek nauwelijks belangstelling voor te zijn. 
 

5.15-Zwemmen: 

Vanaf maandag 3 april konden onze leden weer zwemmen bij CenterParcs, dankzij het overleg dat 

Gerard en Jan samen gehad hebben met de pas aangestelde directrice Wendy Lakke en Rob Gansner. 

Op vertoon van de ledenpas krijgen onze leden voor € 6,50 toegang tot het zwembad. Op maandagen 

van 9.30 uur tot 10.30 uur, te betalen bij de receptie. Tijdens het zwemmen houdt CenterParcs 

toezicht. Men mag van 9.00 uur tot 12.00 uur gratis parkeren op de parkeerplaats van CenterParcs. 

Op de eerste maandag kwamen er 6 leden zwemmen, de volgende maandag waren dat er al 10 en 

het aantal zwemmers steeg al snel naar 20. Kortom, het zwemmen bij CenterParcs, in heerlijk warm 

water van ca. 30 graden, is weer een succes.  

 

5.16-Biljarten: 

Op iedere woensdagmiddag komen onze biljarters samen in de locatie aan de burgemeester 

Nawijnlaan. In totaal zijn er nu 9 biljarters. Zij speelden allemaal twee partijen. Iedere biljarter 

kreeg in 25 beurten de gelegenheid om zijn moyenne te halen. Dat moyenne wordt vastgesteld door 

het gemiddeld aantal caramboles dat de biljarter in vorige competitieronde gemaakt heeft 
vermeerderd met 10. Het moyenne wordt na 10 competitieronden opnieuw vastgesteld. Henk Baars 
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verzorgde de koffie met koek op zijn vertrouwde wijze. Gerard Kuijper deed de inkoop en Ton van 

Waarde coördineerde het geheel.     
 
5.17-”Wilde” themamiddag 17 september 2023 : 

Alles op deze middag in theater de Krocht stond in het teken van Wild. In twee sessies nam de 

jeugdige Willem Pieter van der Sloot de aanwezigen mee naar de wondere wereld van de Amsterdamse 

Waterleidingduinen door middel van bewegende en stilstaande beelden, geprojecteerd op een groot 

scherm. Met een quiz, zelf door Willem Pieter samengesteld, moesten de aanwezigen met multiple 

choice antwoorden soms letterlijk uitvogelen welk dier welk geluid maakte. Tussen de bedrijven door 

kwamen Theo Smit met zijn medewerkers met de op wild gebaseerde hapjes, zoals 

bospaddenstoelensoep, eendenborstragoût, stokbrood met cranberrypaté en eendenborstpaté. Tot 

slot van zijn presentatie had Willem Pieter nog een wildbingo uitgedacht en dat leidde tot hilariteit 

van de aanwezigen. Er waren deze middag ook nog twee optredens van de Jachthoornblazersgroep 

Pannenland. Zij kwamen met 7 leden al blazend de zaal binnen. Afwisselend werd er geblazen en 

uitleg gegeven over wat er met de melodie bedoeld wordt. De jachthoorn werd oorspronkelijk gebruikt 

als communicatiemiddel in het jachtveld, om op afstand met anderen te kunnen communiceren. Op 

deze middag kwamen slechts 35 leden af. Zij hebben zich uitstekend vermaakt en de thuisblijvers 

hebben een unieke middag gemist. Tenslotte mag niet onvermeld blijven dat de jeugdige Willem Pieter 

van de Sloot overladen werd met complimenten voor zijn duidelijke en leerzame presentatie.   
 

5.18-Koersbal: 

Op donderdag 12 januari werd in samenwerking met het Juttershart met een van de populairste 

sporten onder de Nederlandse ouderen, het koersbal het nieuwe jaar geopend. Nadat Gerard Kuijper 

aanvankelijk de organisatie hiervan heeft opgezet, werd dit in de loop van het jaar overgenomen door 

Peter Versteege en Ans Westerman. Koersbal lijkt een beetje op het bekende Franse Jeu de Boules en 

wordt binnen beoefend. Het is geen zware sport en kan tot op hoge leeftijd worden gespeeld. Bij 

koersbal speelt men met grotere, niet geheel ronde ballen van ongeveer 750 gram. De speler moet 

bedenken welke koers de bal zal gaan om zo dicht mogelijk bij de “jack” te komen. Het wordt gespeeld 

op een vilten mat van 8 x 2 meter, waarbij twee teams van twee personen het tegen elkaar opnemen. 

In totaal werd er dit jaar op 10 middagen koersbal gespeeld in de groene zaal van het HIK gebouw.  

Gemiddeld waren er per keer 15 deelnemers. 
 

5.19-Midgetgolf: 

Op dinsdag 11 april zou gestart worden met een midgetgolftoernooi op de mooie en goed onderhouden 

18-holesbaan achter woonzorgcentrum A.G. Bodaan in Bentveld. Door omstandigheden kon het op 

die dag niet doorgaan. Het volgende toernooi werd gepland op dinsdag 29 augustus en op die dag 

kwamen er ca. 20 deelnemers midgetgolven. Men begon echter met een kopje koffie of thee met koek 

in de grote zaal van het woonzorgcentrum De Bodaan. Midgetgolf is een sport en een populaire 

vakantiebezigheid. In groepjes van drie werd men de baan opgestuurd om op verschillende holes te 

beginnen. Na 9 holes dirigeerde de wedstrijdleiding de spelers naar binnen voor een drankje en zoute 

koekjes. Na afloop moesten twee spelers nog een barrage van 3 holes spelen om te bepalen wie er 

derde was geworden. Peter Versteege bleek de gelukkige en werd derde. Hetty Kramer werd tweede 

en Tineke Sikkens werd de winnaar van het toernooi. Zij kregen alle drie een zeer toepasselijke prijs.      
 

5.20-De warme winter babbel-borrel: 

Op de vrijdagen 6 januari, 3 februari en 17 november organiseerde Frény Kirindongo-van Eck haar 

activiteit “De warme winter babbel borrel”, een inloop middag, in het leslokaal van het voormalige 

Rode Kruis Gebouw. Van 14.30 uur tot 16.30 uur waren de leden welkom om in een huiskamerachtige 

gecreëerde sfeer met zelf meegenomen schemerlampen, samen te komen om met elkaar gezellig te 

komen bomen over van alles en nog wat. Dit, onder het genot van een scherp geprijsd drankje en 

een gratis iets om te knabbelen. De entree was gratis en men hoefde zich niet vooraf aan te melden. 

De middagen werden gehouden op drie vrijdagen in de donkerste maanden rond de jaarwisseling. In 

december werd de middag niet gehouden wegens de vele activiteiten van onze vereniging in december.  

De opkomst was goed met gemiddeld tegen de 30 leden per keer.    

  
5.21-Spelletjesmiddagen: 

Op initiatief van Cilia van Weerdt en Christina Gerritsen werden er vanaf 6 september gezellige 

spelletjesmiddagen georganiseerd in het leslokaal van het voormalige Rode Kruis gebouw. De eerste 

twee middagen waren gratis toegankelijk. Daarna werd er een kleine bijdrage gevraagd om de 

middagen kostendekkend te laten verlopen. Twee keer per maand konden de deelnemers hun 
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vaardigheid met het rummikubben testen. Er kwamen gemiddeld 16 deelnemers per keer. Per tafel 

schoven vier spelers aan. Cilia en Christina verzorgden de koffie of thee met koek of andere 

versnaperingen. Zij hadden bijzonder veel succes bij het uitdelen van de advocaat met slagroom. 

Marius Gerritsen hielp de dames bij het opstellen van de tafels en het opruimen na afloop. 

 

6-Vrijwilligers: 

Onze vereniging drijft uitsluitend op vrijwilligers. Zonder vrijwilligers geen DSVZ. Het is dan ook een 

knappe prestatie dat alle hiervoor genoemde activiteiten door ongeveer 60 vrijwilligers georganiseerd 

en begeleid worden. Daar mogen wij als vereniging best trots op zijn. Omdat de opkomst vorig jaar 

een beetje tegen viel is er dit jaar geen overlegbijeenkomst gehouden. Hoewel het bestuur besloot 

dit jaar geen eindejaar middag c.q. avond voor onze vrijwilligers te organiseren, konden zij toch 

uitgenodigd worden voor een knalfeest voor alle vrijwilligers uit Zandvoort, op 9 december 

georganiseerd in de Haven van Zandvoort door het gemeentebestuur van Zandvoort. Ongeveer 30 

vrijwilligers hadden zich voor dit feest aangemeld. Door het slechte weer kwam niet iedereen opdagen. 

Om onze vrijwilligers te bedanken voor hun werk voor onze vereniging kregen zij gelijk met de 

nieuwsbrief van december een houten cassette met een balpen en vulpotlood. Er zat ook nog een 

portemonnee in de verrassingsenvelop.    

 

7-Slot: 

Ondanks dat ik voor dit verslag ruim 10 kantjes nodig heb, besef ik dat dit verslag niet compleet is. 

Het is onmogelijk om echt alles te benoemen. Voor alle activiteiten die onder hoofdstuk 5 van dit 

verslag beschreven zijn geldt dat veel uitgebreidere informatie en verslaggeving in de nieuwsbrieven 

van 2023 te vinden is. Op onze website www.seniorenvereniging-zandvoort.nl zijn ze allemaal terug 

te vinden onder menuregel “Nieuwsbrief archief”. 
Zoals gebruikelijk is in dit verslag tot nu toe nauwelijks plaats ingeruimd voor bedankjes. Dat is bewust 

gedaan. Het zou de leesbaarheid van dit verslag niet ten goede komen. En het risico iemand te 

vergeten is niet denkbeeldig. Namens het bestuur bedank ik iedereen die in 2023 belangrijk geweest 

is voor onze vereniging, of u nu lid bent of niet en of u nu een kleine of een grote bijdrage heeft 

verleend. Dat maakt voor ons geen verschil. Dus bij deze: 

NAMENS HET BESTUUR EN ALLE LEDEN VAN DE SENIORENVERINGING ZANDVOORT: 

HEEL, HEEL HARTELIJK DANK VOOR UW INZET EN HULP!!. 

 

Tot slot onze wel gemeende dankwoorden voor alle instellingen, verenigingen, bedrijven en personen 

die ons in 2023 op diverse wijze gesteund hebben. Dat zijn: 

De Gemeente Zandvoort, met name burgemeester D. Moolenburgh, wethouder G.J. Bluijs, de heer 

R. de Wolf, de heer H. Blaak, mevr. S. Woelinga en alle overige medewerkers;  
De medewerkers van Pluspunt, Ook Zandvoort en De Blauwe Tram en in het bijzonder Nathalie 

Lindeboom; 

De heren Duco Boukes en W. van der Vegt van Team SportService Zandvoort; 

Bloemenhuis W. Bluijs, Zandvoort Noord; 

Bloemensierkunst J. en H. Bluijs, Haltestraat Zandvoort;  

De medewerkers van de Bibliotheek Zuid Kennemerland; Kennemerhart Zandvoort, het Juttershart, 

de Zandstroom, Tandem de Krocht onder leiding van Theo Smit, BTR Reizen, Oskam reizen, 

Effeweg, de Zandvoortse Courant en Colorprofile,  

De restauranthouders en hun medewerkers als genoemd in hoofdstuk 5.9. 

De jachthoornblazersgroep Pannenland; 

Het bestuur van Jeu de Boules vereniging Zandvoort; 

De bewonerscommissie van Huis in Kostverloren; 

De medehuurders van het gebouw aan de Nicolaas Beetslaan; 

Peter den Boer met zijn Golfslag Trio;  

De anonieme sponsor; 

En als laatste, maar zeer zeker niet als minste: 

Alle vrijwilligers en medebestuursleden van DSVZ. 

 

Allen hartelijk dank voor uw enthousiasme, inbreng en ondersteuning. 

 

De SeniorenVereniging Zandvoort hoopt in 2024 weer een beroep op u te mogen doen. 

 

Zandvoort, 12 januari 2024, Ton van Waarde, Secretaris 

http://www.seniorenvereniging-zandvoort.nl/

